
سازمان لیگ درنهایت ورزشگاه سردار آزادگان قزوین را محل برگزاری بازی رفت 
پیکان و پرسپولیس اعلام کرد تا این بازی به خاطر آماده نبودن ورزشگاه های 
پایتخت به هر دلیل لغو نشود. چه بسا اگر بازی ها تا نیم فصل قرار نبود به صورت 
فشـــرده برگزار شـــود دیدار اشـــاره شده نیز به تعویق می افتاد. در این میان حتی 
پرســـپولیس درخواســـت به تعویق افتادن 24 ســـاعته بازی را هم به خاطر دیر 
یخ  اضافه شـــدن ملی پوشـــانش نداشـــت، از این جهت که سرخپوشـــان در تار

دوم آبان مجبور هســـتند ســـومین بازی خود در لیگ قهرمانان آســـیا را مقابل 
استقلال تاجیکســـتان انجـــام دهنـــد و یحیی ترجیـــح داد تیمش فرصت 

گفته نماند که طبق برنامه ارائه شده از  یکاوری داشته باشد. نا بیشتری برای ر
سوی سازمان لیگ تمام بازی های باقی مانده تیم های حاضر در لیگ قهرمانان 
آسیا تا نیم فصل پنج روز یک بار برگزار خواهد شد، به این دلیل که قرار نیست 

حتی یک بازی از نیم فصل اول بعد از جام ملت ها برگزار شود. 

   امیری نیست، تلاش برای رسیدن ترابی و سرلک
ی با پیکان وحید امیری، مهدی ترابی و میلاد ســـرلک  پرســـپولیس برای باز
را به طـــور قطـــع در اختیـــار نخواهد داشـــت و یاســـین ســـلمانی هم 
به نوعی این فصل از مسابقات را باید از خانه تماشا کند. 
در این میان تلاش کادر پزشـــکی این اســـت که ترابی و 
ی با استقلال تاجیکســـتان در اختیار  ســـرلک برای بـــاز

یکن تا الان خوب پیش رفته و  کادرفنـــی قـــرار بگیرند. روند بهبودی هـــر دو باز
ی آسیایی تیم شان دارند، اما شرایط  یادی برای حضور در باز هر دو شانس ز
یکنی که قرار بود یک هفتـــه بعد از مصدومیت  امیـــری مطلـــوب نیســـت. باز
ی با الدحیل  )بـــه ادعـــای علیرضا بیرانوند( به میادین برگردد اما نه تنها به باز
ی کردن را پیدا نکرده است. از قرار معلوم عجله  نرسید، بلکه هنوز شرایط باز
امیری برای بازگشت زودهنگام به میادین کار دستش داد و به همین خاطر 

دوره درمانش طولانی شده است. 

   نگاه ویژه یحیی به ترکیب تیم ملی 
پرسپولیس در این اردوی تیم ملی برخلاف دفعات قبل فقط سه نماینده داشت، 
از این جهت که ترابی، امیری، ســـرلک و ســـلمانی همگی مصدوم هستند. در 
بین نفرات ملی پوش سرخپوشان احتمال اینکه هر سه نفر آنها در بازی با قطر 
در ترکیب تیم ملی باشـــند، وجود داشـــت. از این رو یحیی گل محمدی نگاه 
گردان قلعه نویی داشـــت تا بتواند ترکیب تیمش را برای  ویژه ای به ترکیب شـــا
بازی با پیکان بر این اساس بچیند. در واقع وقتی پورعلی گنجی در بازی با قطر 
در ترکیب ثابت تیم ملی قرار گرفت، یحیی احتمالا به جای او از گولسیانی در 
بازی با پیکان اســـتفاده خواهد کرد. از این جهت که فاصله دو بازی ایران با 
قطر و پرســـپولیس با پیکان به 48 ســـاعت هم نمی رسد و به این خاطر یحیی 
یکنی که در مقابل قطر فیکس بوده، استراحت دهد. البته  مجبور است به باز
این مورد شامل علیرضا بیرانوند نمی شود؛ چراکه او دروازه بان است و کمتر در 

بازی تحت فشار قرار می گیرد. 

   میزبانی در ورزشگاه شهید کاظمی جدی نیست
بازدید ســـهیل مهدی از ورزشـــگاه شهید کاظمی باعث شد خیلی ها فکر 
کنند که پرســـپولیس عزم خود را جزم کرده تا در این ورزشـــگاه از حریفان 
لیگ برتری خود میزبانی کند. اما واقعیت امر این است که این ورزشگاه 
ایرادات زیادی دارد که بر طرف کردن آن زمان بر خواهد بود و هم اینکه هزینه 
زیادی را متوجه باشگاه پرسپولیس خواهد کرد. از طرفی زمین چمن این ورزشگاه 
با آغاز فصل بارش باران و برف کیفیت فعلی خود را از دست خواهد داد و اگر قرار 
باشد بازی های پرسپولیس هم به اضافه تمرینات در این محل برگزار شود، آن وقت 
خیلی زود کیفیتش را از دست داده و فرصت ترمیم هم نخواهد داشت. از این رو 
خود یحیی گل محمدی نیز چندان موافق این موضوع نیست. مهم تر از همه اینکه 
شورای تامین بسیار بعید است با میزبانی پرسپولیس در این ورزشگاه موافقت 
کند و این موردی است که سازمان لیگ قرار است آن را پیگیری کند. چنانچه 
این مجوز صادر شود آن وقت باشگاه پرسپولیس برای 
برطرف کردن ایرادات مدنظر سازمان لیگ اقدام 
خواهد کرد که شاید این موضوع تا پایان سال و 

حتی بعد از آن هم طول بکشد. 

   پرسپولیس، کیش را بررسی می کند
پرسپولیس فعلا بازی های خانگی خود را در ورزشگاه آزادی برگزار خواهد کرد، 
اما اگر چمن این ورزشگاه زیر کشت برود و چنانچه ورزشگاه تختی تهران هم 
آماده نشده باشد آن وقت پرسپولیس مجبور است یک ورزشگاه جدید به سازمان 
لیـــگ جهـــت میزبانی از رقبایش معرفی کند. در این میان هیات فوتبال جزیره 
کیش به باشگاه پرسپولیس پیشنهاد داده که در این جزیره میزبان حریفان لیگ 
برتری خود باشد. پیشنهادی که البته به باشگاه استقلال هم شده است. در این 
مورد قرار است کادرفنی پرسپولیس با بررسی همه جوانب تصمیم گیری کنند. 

   در انتظار پاسخ خصوصی سازی
باشـــگاه پرسپولیس لیســـت همه هزینه های پیش روی خود را تحویل سازمان 
خصوصی ســـازی داده تا بعد از بررســـی آنها در مورد برداشـــت این باشـــگاه از 
سپرده اش تصمیم گیری شود. این سازمان پیش از این برداشت از سپرده بورس 
را برای باشگاه پرسپولیس ممنوع کرده بود، اما اعضای هیات مدیره این باشگاه 
کید بر اینکه شرایط تیم شان بسیار حساس است و با کمبود بودجه مواجه  با تا
هســـتند، مصوب کردند که رقم دیگری تقریبا از 155 میلیارد ســـپرده برداشـــته 
شـــود. تـــا زمانـــی هم کـــه این اجازه صادر نشـــود، درویش نمی توانـــد به اعضای 
تیمش پرداختی داشته باشد. این در شرایطی است که یحیی گل محمدی و 
گردانش سخت پیگیر پاداش های فصل پیش خود هستند. ضمن اینکه  شا
احتمالا تمام پاداش هایی که فصل پیش به سرخپوشـــان بابت برد در بازی ها 
تعلق گرفته از آپشن های قراردادشان کم شود؛ موردی که البته درویش در تلاش 

است مانع آن شود. 

   رابطه درویش و گل محمدی سردتر از همیشه
یحیـــی گل محمـــدی بعد از نوتیس هایی که برای فســـخ قراردادش به باشـــگاه 
پرسپولیس داد و با بی توجهی رضا درویش مواجه شد، تصمیم گرفت تا مدتی 
با این مدیر مواجه نشـــود. از این رو او در جلســـات اخیر هیات مدیره باشـــگاه 
پرسپولیس هم شرکت نکرد و در یکی از این جلسات هم مدیر  برنامه هایش را 
به باشـــگاه فرســـتاد. در همین راســـتا باز هم هیات مدیره از او دعوت کرد تا در 
نشست امروز آنها شرکت کند که تا دیشب پاسخ او منفی بود؛ هر چند در این 
بیـــن یکـــی دو عضو هیات مدیره در تلاش برای آشـــتی دادن یحیی با درویش 
هســـتند. واقعیت امر این اســـت که رابطه یحیی و درویش ســـردتر از همیشـــه 
است و شاید فقط ارائه پیشنهاد برای تمدید قرارداد از سوی مدیریت باشگاه 
پرسپولیس این شرایط را تغییر دهد. اتفاقی که هنوز رخ نداده، علی رغم اینکه 
برخی از اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس نه در رسانه ها بلکه فقط در 
جلسات برای تمدید قرارداد یحیی ابراز علاقه کرده اند. مطمئنا اگر قرار باشد 
شـــکاف به وجود آمده بین مدیرعامل و ســـرمربی پرسپولیس روزبه روز عمیق تر 

شود، این تیم متضرر خواهد شد. 
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بازگشت گولسیانی به ترکیب تحت الشعاع بازی تیم ملی
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تلاش برای تسویه حساب با رادو از طریق فیفا
یدار رادوشـــویچ و واریز آن به حســـاب این دروازه بان  ی بوژ یکی از معضلات باشـــگاه پرســـپولیس در یک ســـال اخیر فراهم کردن اقســـاط 200 هزار دلار
کروات بوده اســـت. در حال حاضر فقط یک قســـط از طلب 860 هزار یورویی رادو باقی مانده اســـت که زمان پرداخت آن نزدیک اســـت و از این رو 
باشـــگاه پرســـپولیس در نظر دارد از حســـابش در فیفا این پول را به حســـاب رادو واریز کند. اقدامات اولیه در این زمینه در حال انجام اســـت و این 
یافت قســـط قبلی اش از  گفته نماند که رادو به خاطر تاخیر به وجود آمده در در باشـــگاه امیدوار اســـت تا این بار فیفا خواسته شـــان را عملی کند. نا
پرســـپولیس به فیفا شـــکایت کرد و این باشـــگاه را محکوم به 200 هزار دلار دیگر بابت جریمه برای تاخیر وجود آمده در یک قســـط کرد. در حال حاضر 
باشگاه پرسپولیس با ارائه مستنداتی به فیفا به این رای اعتراض کرده و مدعی شده که به خاطر تحریم ها نتوانسته اند به موقع پول را به رادو برسانند 

و امیدوارند که مجبور به پرداخت 200 هزار دلار دیگر نشوند. 

برایورودبلانکووحامدیفربهلیستاستقلالواصلاحقراردادمهرییابایدهمهتیم۱۰درصد
تخفیفبدهندیاچندبازیکناصلاحزیادقراردادهارابپذیرند

زیر یک سقف؟
تیم فوتبال استقلال درحالی خود را برای ادامه رقابت های لیگ برتر آماده می کند که همچنان لیست این تیم بدون مهاجم آرژانتینی ناقص است. در این 
خصوص شنیده می شود سقف بودجه استقلالی ها پر شده و برای اضافه شدن مهاجم آرژانتینی به لیست آبی ها بازیکنان این تیم بعضا باید قراردادهای خود 
را کاهش داده تا با کم شدن سقف بودجه؛ جا برای ثبت قرارداد با بلانکو باز شود. نکته قابل توجه اینکه اخبار ضد و نقیض زیادی درباره پذیرش درخواست 
کاهش قرارداد توسط بازیکنان استقلال شنیده می شود و طی روزهای گذشته در این خصوص اخبار گسترده و بعضا متناقضی منتشر شده است. عده ای از 
رسانه ها از کسر 10 درصدی مجموع قراردادها خبر داده و برخی دیگر با رد این خبر از اعتراض زیرپوستی بازیکنان به تصمیم باشگاه و نپذیرفتن آن خبر دادند. 
این در حالی است که به نظر می رسد امروز یک فرصت تاریخی برای بازیکنان استقلال فرا رسیده است تا آنها با یک تصمیم بزرگ به موفقیت های احتمالی 
بعدی تیم شان با اضافه شدن یک مهاجم تمام عیار و حرفه ای کمک کنند. نکته مهم اینکه کمترین شکی به تامین حق و حقوق بازیکنانی که از میان هزاران 
هزار بازیکن فوتبال در سطح کشور به عالی ترین سطح فوتبال می رسند و پیراهن یکی از دو تیم محبوب کشور را برتن می کنند، وجود ندارد و واضح است که 
چنین بازیکنانی باید در بین تمامی فوتبالیست هایی که در کشور بازی می کنند از عالی ترین حقوق و مزایا هم برخوردار باشند اما اینکه در چنین وضعیتی 
که باشگاه بالاجبار باید بودجه 528 میلیاردی از قبل تعریف شده را به خاطر قانون اخیر تا حدود 60 درصد کاهش بدهد؛ این قضیه استقلال را در یک بزنگاه 
تاریخی قرار داده تا آنها در چنین فرصتی یک بار دیگر حمیت و غیرت استقلالی خود را به اثبات رسانده تا نام شان نه تنها در تاریخ، بلکه در دل هواداران هم 
ماندگار شود. این در حالی است که در طول تاریخ همواره شاهد چنین تصمیماتی از سوی بزرگانی مانند پورحیدری ها و حجازی ها در بزنگاه ها بوده ایم تا جایی 
که می گویند پدر معنوی آبی ها یعنی منصورخان پورحیدری برای عدم انحلال استقلال از ارث پدری خود هم می گذرد تا این تیم را زنده نگه دارد و حالا با درس 
گرفتن از این تصمیمات، یک فرصت بی تکرار دیگر برای بازیکنانی به وجود آمده است که در قبال محبوبیت در نزد هواداران می توانند به دستاوردهایی بیشتر 
از قراردادهای مالی دست پیدا کنند. در هر صورت با بی تدبیری مدیران قبلی برخی ارقام بازیکنان بی خود و بی جهت نجومی افزایش پیدا کرده است اما آنها 

نیز به خوبی می دانند گرفتن رقمی معقول به مراتب مطمئن تر از ارقام نجومی هست که شاید به این زودی ها هرگز به آن نرسند. 
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شانسبالایرسیدنشبهمدال گفتوگوبا»فرهیختگان«از شود.اودر

هانگژووبازیهایپیشروگفت. در

گرفتهوتاقبلاز بازیهایآسیاییقرار اســـتکهدر رشـــتهشـــمااولینبار
ایناسکیتفریاستایلرانداشتیم.

بله درســـت اســـت. اولین بار اســـت که رشته ما، اسکیت فری استایل 
در بازی های آسیایی بود اما با این حال عملکرد قابل قبولی داشتیم. 

،درستاست؟  شمااهلاستاناصفهانهستیدوبقیهتیمهمهمینطور
اسکیتفریاستایلمیزند. پساستاناصفهانحرفاولرادر

بلـــه من از اصفهان هســـتم، در نجف آبـــاد زندگی و تمرین می کنم. بله 
تقریبا همین طور است. قطب اسکیت فری استایل در ایران نجف آباد 
اصفهان است و هر چهار نفری که به هانگژو اعزام شدند و در بازی ها 

شرکت کردند اهل استان اصفهان بودند. 

خوبوباهیجانبودکهخیلیحسرتمدال هانگژوآنقدر بازیشمادر
تامدالفاصلهداشتید؟ شماراخوردیم.دربارهآنتوضیحمیدهید؟چقدر
خودم هم احتمال مدال می دادم و به نظر خودم باید مدال می گرفتم. 
تایم های خوبی هم به صورت کلی و در مسابقات جهانی ام داشتم ولی 

یس همین دو رقیبی  نشد. من یک ماه پیش در مسابقه قبلی ام در پار
کـــه در بازی هـــای آســـیایی به آنها باختم را شکســـت داده بودم ولی در 
همین یک ماه آنها پیشرفت عجیب وغریبی داشتند و متاسفانه با زمان 

دوصدم یا سه صدم ثانیه بازی را به آنها واگذار کردم. 

چهتورنمنتیاست؟ مسابقاتبعدیتاندر
یم.  چند روز دیگر مسابقات آسیایی اسکیت را پیش رو دار

اسکیتفریاستایلرشتهگرانیاست؟
بله. هر رشته ای که به سمت حرفه ای شدن می رود، هزینه تجهیزاتش 
بالا می رود. رشـــته فری اســـتایل هم رشـــته گرانی است. ولی خداراشکر 
لـــوازم مـــا مانند بـــوت یا تیغه جدیدا داخل ایران تولید می شـــود که این 

مساله هزینه و دردسر تهیه آنها را کمتر کرده. 

هزینههایتامینوسایلرافدراسیونمیپردازد؟ از چقدر
فدراســـیون به طـــور ثابـــت هزینه لوازم ما را نمی دهد ولی اگر مســـابقه یا 
بازی داشته باشیم، فدراسیون بخشی از هزینه را برای ما تامین می کند. 

بازیهایآسیاییشرکتکردید،یکی بااینکهاولینسالیبودکهشمادر
مسئولانورزشیچیست؟ شانسهایمدالآوریبودید.انتظارتاناز از

وزارت ورزش، فدراســـیون یـــا کمیتـــه ملی المپیک دو یا ســـه ماه مانده 
به مســـابقات شـــروع به حمایت از ورزشـــکاران می کند و قبل از آن کلا 
کاری با ورزشکار ندارد مگر دو ماه قبل از مسابقه که ورزشکار حمایت 
شود یا وعده پاداشی بگیرد. اگر به گونه ای باشد که در کل روند زندگی 
یک ورزشـــکار از او حمایت کنند، فکر می کنم تعداد مدال بیشـــتری 
می توانیم بگیریم. صحبتم تنها درباره رشته خودم یعنی اسکیت فری 
اســـتایل نیســـت، این روند باید برای همه رشـــته ها باشد و ورزشکارها 

دیده و حمایت شوند. 
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روزنـــامه فرهیختگان
FA R H I K H T E G A N

f a r h i k h t e g a n o n l i n e

مـــدرک فارغ التحصیلـــی اینجانـــب جواد پســـندیده فرزند علیرضا به شـــماره 

شناسنامه 2210083230 صادره از تنکابن مقطع کارشناسی رشته علوم سیاسی 

صـــادره از واحـــد دانشـــگاهی کرج با شـــماره 169711501421 مفقـــود گردیده و 

فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد 

اســـلامی واحد کرج به نشـــانی کرج – انتهای رجایی شهر – تقاطع بلوار موذن 

و استقلال – صندوق پستی 31485-313 ارسال نماید.

مدرک  موقت محســـن رحیمی راد فرزند حســـین دارای شناســـنامه به شـــماره 

31155صـــادره تهـــران رشـــته  کارشناســـی عمـــران صـــادره از دانشـــگاه آزاد 

اســـلامی واحـــد ســـاوه مفقـــود گردیـــده و فاقد اعتبار اســـت. از یابنـــده تقاضا 

می شـــود گواهینامه مذکور را به آدرس: اســـتان مرکزی- ساوه-کیلومتر 4جاده 

نورعلیبیک- شـــهرک دانشـــگاهی خاتم الأنبیاء)ص( دانشـــگاه آزاد اسلامی 

واحد ساوه به صندوق پستی39187-366 ارسال نماید.

آگهی مزایده
ک زیر را از طریق مزایده  دانشگاهآزاداسلامیواحدگرمسار در نظر دارد املا
گذار نماید. لذا کلیه اشـــخاص می توانند جهت خرید  به صورت اجاره وا

اسناد مزایده به اداره تدارکات دانشگاه مراجعه نمایند.
الف( انتشارات دانشجویی واقع در سایت مرکزی و دانشکده دامپزشکی 

. )روستای کوشک( دانشگاه آزاد اسلامی واحد گرمسار
ب( یک باب ســـالن در مدرســـه ســـما دانشگاه آزاد اسلامی واحد گرمسار 

واقع در شهر ایوانکی
گهی مزایده بر عهده برنده مزایده است. 1. هزینه آ

2. دانشگاه در رد یا قبول هر یک از پیشنهادات مختار است.
3. مدت زمان خرید اسناد مزایده و تحویل اسناد تکمیل شده به دبیرخانه 

گهی در روزنامه می باشد. یخ درج آ ی از تار دانشگاه، ده روز کار

یگانه عصاری
خبرنگار


